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Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2005 . január 26 .

Kérdés

,,Milyen megfontolásból támogatta a Pénzügyminisztérium az irányított betegellátási
rendszer jelentős kibővítését azelőtt, hogy a rendszer átvilágítása befejeződött volna?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr. Draskovics Tibor
pénzügyminiszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter úr!

Az Állami Számvevőszék 2004 decemberében (előzetesen nyilvánosságra került jelentésében)
több szabálytalanságot is megállapított az irányított betegellátási modellel (IBR) kapcsolatban .
Az ÁSZ szerint egy átláthatóbb és szabályozottabb rendszerre van szükség .
A Pénzügyminisztérium a jelenleg 2 millió fővel működő modellt 2005-ben 5 millió főre
akarta kiterjeszteni. Többen úgy vélik: a modell vizsgálatának befejezése nélkül a döntéshozók
nem vonhatták le a megfelelő következtetéseket, a továbblépéshez viszont megfelelő
értékelésre lenne szükség .

Kérdezzük Miniszter Úrtól :

Milyen megfontolásból támogatta a Pénzügyminisztérium az irányított betegellátási rendszer 5
millió főre történő kibővítését azelőtt, hogy a rendszer átvilágítása befejeződött volna?

Várjuk megtisztelő válaszát .
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